
Interpelace na místostarostu Ing. arch. Radka Janouška  

12.11.2024 

Revitalizace veřejných prostranství na Barrandově 

Vážený pane místostarosto, 

 

Těší mě, že jste přijali klíčový dokument pro rozvoj naší městské části Strukturální plán, který 

jsme vypracovali a schválili v minulém volebním období. Dále jste dokončili námi započatou 

aktualizaci, v které byly zapracovány i podněty a připomínky občanů Prahy 5. Nyní jste 

započali i další naplánovaný krok, a to vypracování Generelu veřejného prostranství. 

Kontinuita v územním rozvoji je důležitá, je však potřeba navázat i v konkrétních realizacích.  

Po kritice zdařilé revitalizace Chaplinova náměstí, kdy se představitelé současného vedení 

MČ Prahy 5 předháněli, kdo víc očerní minulé vedení Radnice, bych očekával, že občanům 

Barrandova ukážete, jak se takové revitalizace dělají. A veřejných prostranství potřebujících 

revitalizaci je na Barrandově víc než dost, proto se zaměřím na ty z volebních slibů současné 

koalice. 

Prostor za kostelem Krista Spasitele 

Úpravu tohoto prostoru jsme považovali za důležitou a podařilo se nám zpracovat objemovou 

studii a projednat jí se zástupci kostela, místních spolků i na místě s občany. Očekával jsem, 

že když revitalizaci v kampani slibuje i SEN 21, který má radního pro veřejný prostor a Vy 

máte v gesci územní rozvoj, se kterým jsem na studii pracoval, i strategické investice, že 

navážete na naší práci a brzy se dočkáme revitalizace. Fakt je ten, že jsme se s občany 

Barrandova za 2 roky Vašeho vedení Prahy 5 dočkali jednoho veřejného setkání v květnu 

loňského roku a od té doby ticho po pěšině. 

Ptám se tedy, jaký je další harmonogram a kdy se občané Barrandova dočkají realizace? 

Trnkovo náměstí 

Tady si dovolím citaci z Vašeho volebního programu.  

Trnkovo náměstí chceme přebudovat tak, aby se tu obyvatelům lépe žilo a aby lépe sloužilo 

návštěvníkům.   

Novou podobu Trnkova náměstí navrhneme a zrealizujeme na základě architektonické 

soutěže, která bude řešit potřeby místních obyvatel i návštěvníků. Budoucí podobu si 

představujeme jako upravený světlý park, který minimalizuje hluk a dá prostor vhodným 

aktivitám. Parková úprava přinese zeleň, která má pozitivní účinky na lidskou mysl, sníží 

prašnost a zlepší mikroklima. 

Po dvou letech Vašeho mlčení v této věci se ptám, začali jste na tomto volebním slibu 

pracovat? Jaký je harmonogram a kdy se občané Barrandova dočkají realizace? 

Děkuji. 

Zdeněk Doležal 


